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Vraag 1  
Zullen ondergrondse papiercontainers gechipt worden, of blijven deze openbaar en voor een ieder te 
gebruiken. 

 

Antwoord  
Ondergrondse papiercontainers zullen niet worden voorzien van een toegangscontrolesysteem en blijven 
dus vrij toegankelijk. 
 

Vraag 2 
Is voor de inwoners te zien of een ondergrondse container vol is, zodat onnodige klepbewegingen worden 
voorkomen. 
 

Antwoord vraag 2 
Nee, op dit moment is dat niet het geval. Er zijn vulgraadsensoren geplaatst zodat medewerkers van de 
NV BAR Afvalbeheer kunnen zien dat de container vol is en deze geleegd kan worden. Op dit moment 
zijn we in gesprek met de leverancier om te bezien of het tot de technische mogelijkheden behoort dat 
men kan zien of de container vol is of in storing. 
 

Vraag 3 
Ter hoogte van Het Huys ten Donck is een ondergrondse container. De laagbouw in de omgeving gaat 
over tot eigen minicontainers. Wordt deze ondergrondse container hergebruikt. 
 

Antwoord 
Ja, in principe worden ondergrondse containers hergebruikt, als ze in goede staat verkeren. Containers 
die niet meer herbruikbaar zijn worden gerecycled als oud ijzer. 
 

Vraag 4 
Wat is het aantal minicontainers dat als reserve wordt aangehouden. 
 

Antwoord 
Uiteindelijk is het de bedoeling dat er een werkvoorraad van ongeveer 300 minicontainers per fractie 
(afvalstroom) wordt aangehouden voor drie gemeenten. 
 

Vraag 5 
In het kader van het stimuleren van de scheiding van afval verzoekt de commissie dat bij de thans 
uitgevoerde wisseling van containers hetzelfde aantal gft-containers wordt gegeven als ingenomen, 
onder de restrictie dat, na besluitvorming over de tarieven door de raad in december, na deze 



 

besluitvorming een aantal gft-containers moet worden ingeleverd of voor dat aantal betaald moet 
worden of de gft-containers behouden kunnen worden zonder extra betaling.  

a. Is het college bereid daartoe uitvoering te geven en kan de raad daarover worden bericht 
uiterlijk eind volgende week (week 37).  

b. Kan daarbij ook worden aangeven of in voorkomende gevallen nog tijdelijk van het aantal oude 
gft-containers gebruik gemaakt kan worden. 

 

Antwoord 
a. Alle Ridderkerkse inwoners die nu extra GFT-containers hebben krijgen in eerste instantie 1 

nieuwe container. Wanneer deze nieuwe container is uitgeleverd kunnen inwoners aangeven 
toch nog meerdere te willen ontvangen. Wanneer zij bellen naar de firma Inovim dan krijgen zij 
deze containers z.s.m. uitgeleverd zonder extra kosten. De afspraak met de firma Inovim is dat 
zij de extra containers in de loop van de komende drie weken tussendoor zullen leveren. 

b. De oude bruine containers kunnen wij tijdelijk nog steeds ledigen. 
 

 


